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Aanwezig: Arno Janzen (vz), Norbert Arnold, Gwen ten Haaf, Wilma Kroon, 
   Yvonne Sies, Esther van de Venn 
          

Genodigd: 
Gemeente Gennep: Janine van Hulsteijn, wethouder Sport en accommodaties
    (tijd. aanw.)      

     Janneke Jacobs, beleidsondersteuner SD 
     Guus Noij, beleidsondersteuner SD 
          
Notulist:   Petra Kerkhof (bureau Stand-by) 

 
 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De heer Janzen opent de vergadering en heet iedereen welkom, in het bijzonder wethouder Van Hulsteijn en 
de heer Noij, beleidsondersteuner Sociaal Domein en eerste contactambtenaar voor de ASD. 
 
Er wordt gestart met agendapunt 4: 
 
4.  Stand van zaken zwembad Pica Mare 
De ASD heeft het onderzoeksrapport ontvangen over de toekomstmogelijkheden van Pica Mare. Wethouder 
Van Hulsteijn geeft aan dat het rapport nog niet is vastgesteld door het college van B en W. Het rapport is 
een eerste doorkijk en is ook verstuurd naar de gemeenteraad en naar de pers. Het gebouw heeft zijn 
economische levensduur al overschreden en nadert nu ook zijn technische levensduur. In opdracht van de 
gemeenteraad zijn drie scenario’s onderzocht: sluiting, renovatie en verduurzaming of nieuwbouw. 
Bij de besluitvorming speelt ook de afweging mee van het maatschappelijk belang van het zwembad: 
zwemvaardigheid, bewegen, preventie. 
Daarnaast is er de dreiging van het zogenaamde ‘ravijnjaar’ 2026 waarin het Rijk € 3 miljard gaat bezuinigen 
richting alle gemeenten. Voor Gennep betekent dit een bezuiniging van € 160,- per inwoner (x 17.000 
inwoners). De kapitaallasten (aflossing en rente) over de investering in het zwembad moeten worden gedekt 
uit structurele middelen, dit mag niet uit de reserves komen.  
Dit alles vraagt een gedegen afweging en prioriteiten stellen. 
Wethouder Van Hulsteijn benadrukt dat het de wens van de gemeente is om het zwembad te behouden. Of 
dat haalbaar is, moet gaan blijken. 
 
Vanuit de ASD wordt opgemerkt dat het ravijnjaar nog geen zekerheid is. Bovendien komen er in 2027 weer 
extra middelen bij. Is het niet mogelijk om een aantal jaren te rekken? Het zwembad functioneert immers nog 
en is nog veilig. De wethouder bevestigt dat daar naar wordt gekeken. Het zwembad wordt zo lang mogelijk 
open gehouden. Als wordt gekozen voor nieuwbouw, betekent dat een andere locatie. Of dat ook geldt voor 
de sporthal is de vraag. Dat moet allemaal nog verkend worden. 
 
De ASD verwijst naar de term ‘financieel tekort’ in het rapport, een negatieve term. De ASD adviseert andere 
bewoording zoals ‘subsidie om de exploitatie mogelijk te maken’. 
 
Vanuit de ASD wordt erop gewezen dat het zwembad een publieke voorziening is: alle inwoners van 
Gennep kunnen er gebruik van maken. Het aantal senioren in Gennep neemt toe, een specifieke doelgroep 
voor het zwembad. Het zwembad dient meerdere doelen op het gebied van gezondheid, ontmoeting, welzijn, 
preventie. De ASD geeft mee om hier in de afweging van prioriteiten rekening mee te houden. 
 
De ASD adviseert om in ieder geval twee jaar de tijd te nemen om een besluit te nemen. Nu lijken alle 
seinen op rood te staan, maar over twee jaar ziet het er mogelijk weer anders uit. Vanuit de ASD wordt ook 
gewezen op mogelijkheden om slim met de financiële middelen om te gaan om extra kosten te vermijden. 
Daarnaast zou een prijsverhoging kunnen worden toegepast, of wellicht kan aanspraak worden gemaakt op 
Wmo-gelden. In nabij gelegen gemeenten zijn of gaan zwembaden dicht. Het zwembad in Gennep vervult 
hiermee een regionale functie, net als het zwembad in Boxmeer. Geadviseerd wordt om de business case 
van Boxmeer te bekijken. Wellicht kunnen andere gemeenten gaan bijdragen als het zwembad van Gennep 
een regionale functie heeft. De ASD adviseert tevens om inwoners te betrekken bij de afwegingen en 
keuzes. 
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In het verlengde hiervan stelt de ASD zichzelf de vraag wat mag komen te vervallen om het zwembad open 
te houden. Daarop heeft de ASD geen direct antwoord. 
 
De wethouder geeft aan dat dit jaar wordt benut om te komen tot een begroting die recht doet aan de doelen 
die de gemeente zich heeft gesteld. Wordt bereikt wat wordt beoogd? Van daaruit moeten dan keuzes 
worden gemaakt. 
 
Afgesproken wordt dat de ASD zich gaat beraden over een advies. De wethouder kan dit advies eind mei 
tegemoet zien. 
 
Vanuit de ASD wordt gevraagd naar de gevolgen van de Spreidingswet voor Gennep. 
De wethouder geeft aan dat dat nog niet duidelijk is. De provincie zit met de gemeenten om tafel om hier 
afspraken over te maken. Gennep vangt al bovengemiddeld veel Oekraïners op (top 3), bijna net zoveel als 
een stad als Maastricht. Nog meer opvang is niet meer te doen en een mix van asielzoekers en Oekraïners 
is om veiligheidsredenen niet wenselijk. Vóór 1 november dienen de gemeenten overeenstemming te 
hebben bereikt. Zo niet, dan kan het Rijk gemeenten dwingen tot opvang. 
 
De heer Janzen bedankt wethouder Van Hulsteijn voor het open gesprek. 
De wethouder bedankt de ASD voor de gelegenheid en verlaat de vergadering. 

 
2.  Ingekomen stukken / mededelingen 

Ingekomen post is door mevrouw Ten Haaf naar iedereen gemaild. Dit behoeft geen bespreking. 
 
3.  Verslag vergadering 5 december 2023 
Het verslag van 5 december 2023 wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
Naar aanleiding van de actielijst: 

• Actie 23-17, bezoek bibliotheek: dit wordt gepland in de Kinderboekenweek in oktober. 

• Actie 23-29, enquête: door middel van de enquête wil de ASD inzicht krijgen in de effecten van zijn 
adviezen in de samenleving. Daarnaast is het een middel om inwoners te laten zien wat de ASD doet. 
Op voorstel van mevrouw Jacobs wordt besloten om iemand van de afdeling Communicatie uit te 
nodigen om dit te bespreken en de vragen voor de enquête te formuleren.  
Gelet op de volle agenda in maart, wordt dit ingepland in april. 

• Actie 14-34, onderwerpen voor de OMO-krant: de volgende OMO-krant komt in april. De ASD wijst erop 
dat het doel van de OMO-krant is om burgers wegwijs te maken in alle regels en voorzieningen in de 
gemeente. De ASD had eerder al het onderwerp speelruimte aangedragen. Genoemd worden ook de 
dorpsondersteuners, Pica Mare, uitbreiding openingstijden inloop Gennep-West, oproep ledenwerving 
ASD. (zie ook agendapunt 6). 
Mevrouw Jacobs zal aan de ASD terugkoppelen welke onderwerpen in de OMO-krant komen. 

• Actie 23-54, uitnodigen wethouders: mevrouw Jacobs deelt mede dat wethouder Pubben en wethouder 
Stevens in de volgende vergadering aanwezig zullen zijn. Voor de voorbereiding voor het onderwerp 
woonzorgbehoefte verwijst de ASD naar het verslag van 5 december 2023. 
De vervolgbespreking met mevrouw Belliot over dit onderwerp wordt gepland in juni. 
De ASD wil ook in gesprek met de beleidsmedewerker Jeugd. Dit wordt nog ingepland. 

 
Afgehandelde actiepunten: 23-53, 23-54 en 23-55.. 
 
5.  Ter informatie: adviezen ASD geanonimiseerd openbaar vanaf januari 2024 
Mevrouw Jacobs deelt mede dat de juridische kwaliteitsmedewerker heeft aangegeven dat de adviezen van 
de ASD geanonimiseerd op de website moeten worden geplaatst. Dit wordt met ingang van 1 januari 2024 
gedaan.  
De ASD wijst erop dat adviezen betrekking kunnen hebben op niet openbare stukken. Mevrouw Jacobs zal 
dit terugkoppelen naar de juridisch medewerker en voorstellen om de adviezen pas te publiceren als deze 
meegaan met de stukken voor de raad, want die zijn openbaar. 
De gemeente draagt zorg voor geanonimiseerde publicatie van de verslagen van de ASD. 
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6.  Aandacht besteden aan ongevraagd advies 

Mevrouw Kroon vraagt naar de stand van zaken met het openbaar toilet. Mevrouw Jacobs bevestigt dat dat 
wordt gerealiseerd. De gemeente heeft tevens de huiskamers en horeca benaderd om hun toiletten voor 
openbaar gebruik aan te melden in de HogeNood-app. Als voldoende locaties zijn aangemeld, wordt dit 
breed gecommuniceerd. 
De ASD adviseert om ook de huisartsen en supermarkten te benaderen. 
 
De heer Arnold verwijst naar de nieuwsberichten over minima die de tandarts mijden vanwege de kosten. 
Soms weten ouders niet dat kinderen tot 18 jaar gratis naar de tandarts kunnen. De ASD zou de gemeente 
kunnen adviseren om dit onder de aandacht te brengen bij deze doelgroep. De ASD geeft dit mevrouw 
Jacobs mee voor publicatie in de OMO-krant. Als dit niet kan, zal de ASD een ongevraagd advies 
uitbrengen.  
 
7.  Rondvraag 

• De heer Noij deelt mede dat er 19 februari een raadsinformatiebijeenkomst is over de woonzorgbehoefte. 
Hij zal dit de ASD mailen, inclusief het woonzorgbehoefterapport. Hij zal navragen of de bijeenkomst 
toegankelijk is voor toehoorders. 

• Desgevraagd bevestigt de heer Janzen dat van de laatste twee (kandidaat) leden niets meer is 
vernomen. Van hen is schriftelijk afscheid genomen. 

• Mevrouw Van de Venn geeft aan dat het ’s avonds op de parkeerplaats bij Clarenshof (De Poel) donker 
is, er is geen verlichting. Zij voelt zich daar niet veilig. 
- vanuit de ASD wordt geadviseerd om dit te melden via de website van de gemeente. Hier zijn goede 
ervaringen mee, dit wordt snel opgepakt. 

• Mevrouw Sies vraagt of er dit jaar ook weer wordt bijgedragen aan het Lief- en leedpotje.  
- dit is het geval, € 5,- p.p. Mevrouw Kroon waakt over de pot. 

 
Er zijn geen verdere vragen of opmerkingen. 
De heer Janzen bedankt iedereen voor zijn inbreng en sluit de vergadering om 21.00u. 
 

 
Actielijst  

 
 

Nummer Vergadering Wie Actiepunten Wanneer 

14-34 13-05-14 allen Onderwerpen voor de OMO-krant doorlopend 

18-80 18-12-18 
 
 

G. Noij 
 

Inzake begroting vs realisatie: 
- jaarrekening + voorjaarsnota 
- begroting opvragen 

Cyclus: 
maart 
september 

19-39  P. Kerkhof, ASD Adviezenlijst, stand van zaken adviezen doorlopend 

20-31 04-02-20 E. vd Venn Adviezen ASD op facebook doorlopend 

22-15 01-02-22 allen Agendapunten gemeenteraad ikv SD doorlopend 

23-17 02-05-23 G. Noij Bezoek bibliotheek vastleggen 01-10-24 

23-29 
06-06-23 

G. Noij 
Afd. Communicatie vragen om 3x 5 vragen in 
enquête over 3 adviezen ASD 

<04-07-23 

23-41 
03-10-23 
06-02-24 G. Noij 

Uitn. P. Kuijs inz. onderzoek KonnectKever 
Uitn. afd. Communicatie 
Uitn. M. Belliot inz. woonzorgbehoefte 

<02-04-24 
<02-04-24 
<04-06-24 

23-42  ASD Voortgangsgesprek met Team Toegang 03-09-24 

23-52 07-11-23 ASD Ervaringen pilot dagbesteding G-West doorlopend 

23-53 
05-12-23 

Y. Sies 
Vragen inz. verdwijnen minimaregelingen a. 
mw. Jacobs/Verhoeven 

dec. ‘23 

24-01 06-02-24 ASD Advies over Pica Mare mei ‘24 

24-02  J. Jacobs Terugkoppeling onderwerpen OMO-krant april 05-03-24 

24-03  ASD Uitnodigen beleidsmedew. Jeugd n.t.b. 

24-04  G. Noij Info raadsbijeenkomst 19/2 + rapport a. ASD z.s.m. 
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Vragen/acties beleidsmedewerkers: 
Beleidsmedewerker Vraag/actie Termijn 

Chantal Verhoeven Evaluatie Wet inburgering + praktijk in Gennep Q3-2022 

Chantal Verhoeven Document INTOS en collegeprogramma aan ASD tzt 

 Mariska Belliot Notitie nav evaluatie regionale collectieve zorginkoop Q1-2024 

Mariska Belliot Opdrachtformulering onderzoek toegankelijkheid centrum jan. ‘23 

Menno Kok Voortgang en behaalde resultaten aanpak op laaggeletterdheid voorjaar 2024 

Marijke Hendrickx Stand van zaken uitvoeringsagenda gezondheidsbeleid juni ‘24 

 
 

► Binnen 6 weken terugkoppeling door beleidsmedewerker op een afgegeven advies 
► Deelname aan bijeenkomsten aan iedereen melden    

 
PR-commissie: mevrouw Ten Haaf, mevrouw Kroon 
Kasbeheer: mevrouw Kroon 
 
E-mailadres ASD: asdgennep@outlook.com  
 
 
 
Vergaderdata 2024:  6/2, 5/3, 2/4, 7/5, 4/6, 2/7, 3/9, 1/10, 5/11, 3/12. 

mailto:asdgennep@outlook.com

